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Grundejerforeningen Gabelsparken 
 

 

Referat bestyrelsesmøde tirsdag den 7. maj 2019.  

 

Tilstede: Jens Christoffersen   

 Rasmus Ditlevsen  

 Bente Gjerlevsen 

Flemming Bodilsen 

 Lars Ottesen 

 

Aktivitets- 

kalender:  Næste Bestyrelsesmøde tirsdag den 11. juni kl. 19:00 hos Jens Christoffersen,   

  Gabelsparken 143   

 

Godkendelse sidste referat:  

 

Referat godkendt med følgende bemærkninger: 

 

Hjemmesiden: 

 Pkt. 4: Link til ”Bo i Bramming” på Gabelsparkens hjemmeside. Der er på ”Bo i Bramming” 

også et link til Gabelsparkens hjemmeside. 

Pkt. 5: Folderen ”Velkommen til Gabelsparken” er afleveret til ejendomshandlerne i byen. De 

tog godt imod folderen. Opfølgning i løbet af året, om de stadig har foldere liggende. 

  

1. Langsigtede projekter 

a. Plan og budget for vedligeholdelse, plantning og fældning af træer. 

Der aftales et møde til mandag d. 20. maj mellem Jens Christoffersen, Flemming 

Bodilsen og Bente Gjerlevsen. Langsigtet plan for Gabelsparkens træer vedr. 

vedligehold, fældning og nyplantning. 

 

b. Revision/fornyelse af de to deklarationer. Kontakt Esbjerg Kommune og 

Porsholtparkens Grundejerforening 

Rasmus Ditlevsen har haft kontakt med Esbjerg kommune ang. deklarationen. Der 

skal være et møde den 23. maj 2019. 

 

c. Græsslåning 

Sæsonen for græsklipning er i gang. Ved første græsslåning har Verner Ellegaard 

slået med en rotorklipper, for at knuse de grene, der lå på græsset. 

 

d. Fjernelse af græs og ukrudt på stier 

Det er pt. ikke aktuelt med fjernelse af ukrudt på stierne, da de i nærmeste fremtid 

bliver asfalteret.   
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2. Hjemmesiden 

Referater fra bestyrelsesmøderne i 2018 lægges på hjemmesiden. 

Lars Ottesen har nu adgang til at oploade på hjemmesiden. 

Ejerskabet af domænet Gabelsparken.dk skal lægges over til Grundejerforeningen 

Gabelsparken.  

 

3. Hjertestarter 

Lars Ottesen kontakter Hanne Louise Pontoppidan for at høre, om ansvaret omkring 

hjertestarteren kan forblive hos hende. Grundejerforeningen betaler omkostningerne 

der er forbundet med hjertestarteren. (Forsikring, skift af batteri) 

 

4. Revision af vedtægter 

Vedtægterne er rettet til og lagt på hjemmesiden. 

 

5. Oprydning i Gabelsparken 

Der har været en annonce i Bramming Ugeavis efter en pensionist til forefaldende 

arbejde i Gabelsparken. Ingen henvendelser på annoncen. Jens Christoffersen har haft 

kontakt med nogle personer omkring opgaverne. Han arbejder videre med opgaven.   

 

Nye punkter: 

6. Økonomi  

Til info er kontoudtog for perioden 3/04-2017 24/04-2019 vedlagt agendaen til 

bestyrelsesmødet. Nogle af posterne på kontoudtoget drøftes. Andreas Knudsen 

inviteres med til næste bestyrelsesmøde.          

 

7. Forsikring 

Udover en forsikring på Hjertestarteren, har grundejerforeningen en 

Erhvervsforsikring, der dækker ansvar for bestyrelsen. 

 

8. Bomme /chikaner på stier 

Rasmus Ditlevsen har haft kontakt til Esbjerg Kommunen ang. ”chikanerne”, da de 

flere steder er bøjede og derfor ikke kan lukkes. Kommunen vil kigge på ”chikanerne”, 

når asfaltarbejdet på stierne er udført, idet de nok skal skiftes. (2020) Vi synes ikke det 

kan vente til 2020, så Rasmus Ditlevsen tager igen kontakt til Esbjerg Kommune.  

 

9. Ukrudt i den nye asfalt 

Det viser sig, at ukrudt flere steder gror op gennem den nye asfalt på stierne. 

Rasmus Ditlevsen har været i kontakt med Esbjerg Kommune ang. dette.  Planen er, at 

når flere stier er asfalteret, kommer der et tæt slidlag på. Dette skal gerne bremse 

ukrudtet.  

 

Referent 

Bente Gjerlevsen 


